
 
Verslag Milieuraad Ieper 09 juni 2022 
 
vanaf 19u30 in het Perron zaal 3    
 

 
 

1. Verwelkoming 
Welkom aan nieuw lid Luc Goossens die VELT zal vertegenwoordigen in de milieuraad. Luc is 
geen onbekende. Hij kreeg al eens de Groene Pluim en is de bezieler van de aanplantingen 
van bomen en hagen langs de Wijtschatebeek.  
Greet Carlé heeft haar ontslag ingediend. We vinden dat bijzonder jammer. Ze had kennis en 
voelde vooral milieugevoelige thema’s aan. Ze had een trekkersrol voor de aanpassingen van de 
tuinwijk Narcissenlaan/Willibaldlaan.  Alleszins van harte bedankt voor de poging om onze nieuwe 
milieuraad te ondersteunen. En wat ons betreft blijf je steeds welkom! De werking van Repair café 
wordt op een waakvlammetje gezet. We hopen dat in de toekomst dit terug kan opgestart worden.  

 
2. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag wordt goedgekeurd 
 

3. Mededeling Schepen en dienst 
De doorgestuurde tekst wordt door schepen nog eens doorlopen.  
- Er komen minder subsidies via de provincie omdat veel minder mensen inschreven voor 
energiedelen.  
- Natuurbeheerplan Golf werd, na voorlopig negatief advies lichtjes aangepast. Het is nu 
goedgekeurd. Het bestuur van de golfclub verbindt er zich toe om zowel de Milieuraad als 
Natuurpunt Westland te blijven betrekken bij de inrichting van het nieuwe golfterreinen 
(uitbreiding met ongeveer 14 ha) 
- Er is minder zwerfvuil, dat zou te maken hebben met het veel meer opruimen door de 
‘Mooimakers’. Het is moeilijk af te wegen hoeveel wordt opgeruimd. Er komt voorlopig geen 
statiegeld wegens contract met Fost Plus. Het contract loopt af in 2024.  
- Plannen Jan Ypermanpark zijn terug te vinden op de website van Ieper. Er is een 
studiebureau aangesteld.  
- Het huishoudelijk reglement voor gebruik van het Evenementenplein (Hamiltonpark) werd 
goedgekeurd. Er kunnen geen grote concerten (vb. Frietrock) georganiseerd worden, 
aantallen blijven beperkt tot middelgrote organisaties.  
- Sportvisserij Vlaanderen heeft de visrechten op Dikkebusvijver. Die worden nu aangepakt 
om de vijver ecologische te verbeteren. De plaatsen waar men mag hengelen worden 
aangeduid zodat de plantengroei niet wordt beschadigd.  
- BIB krijgt een relighting  om hoog verbruik te verminderen 
- Vuilbakken die te vaak vol zijn blijven een probleem. Nieuwe extra vuilbakken worden 
geplaatst. 
- lokale verhardingen, muurtjes, omheiningen in Ketelkwaad worden weggehaald. 
- Verhoging waterpeil in Zillebekevijver mag alleen na studie en onderzoek van het effect op 
de bomen en de waterplanten. 
 



4. Groene pluim 
Op 17 juni vanaf 19.00 is iedereen welkom op de uitreiking van de groene pluim. Wel 
inschrijven via link op uitnodiging. 1363 mensen hebben gestemd.  Acteur Frank Verdru 
zorgt voor presentatie. Er is een receptie met hapjes van de Pidy. Een lid deed 
boodschappen voor de prijzen. De winnaars krijgen een mand met streekgerechten ter 
waarde van 75 euro. De anderen genomineerden een mand van 37 euro.  
Ook alle winnaars van vorige jaren worden uitgenodigd.  
 

5. Mobiliteit 
Er worden foto’s getoond van de ludieke actie i.s.m. de Fietsersbond. Ondanks ons 
uitgewerkt advies met duidelijke aanbevelingen en aanpassingen, werd het mobiliteitsplan 
toch goedgekeurd. We kregen geen overleg met de burgemeester wat we zeer betreuren. 
We blijven, als eerste en dringende eis, pleiten voor fietsstraten op de fietsassen.  
Twee leden gaan naar de plenaire verkeerscommissie met boodschap vanuit de milieuraad.  
Er wordt voorgesteld om een verzoekschrift op te stellen om het mobiliteitsplan terug op de 
agenda gemeenteraad te plaatsen. Dergelijk verzoekschrift dient minstens 300 
handtekeningen te dragen. Dit voorstel wordt verder onderzocht. 
Sinds de werken op de Leet (reeds meer dan 2 jaar!) is er een effectieve verkeersknip in het 
centrum. Jammer genoeg zijn er geen cijfers bekend van de verkeersdrukte als gevolg van 
deze situatie.  
Op 18 september is er een mobiliteitszondag. De milieuraad kan daar i.s.m. de Fietsersbond 
actie voeren. Wordt verder onderzocht 
 
 

6. WG Klimaat en Burgemeesterconvenant 
Wat het nieuw zwembad betreft is het nog te vroeg om Sven Geldof uit te nodigen voor wat 
uitleg. Er zijn heel wat problemen rond het kostenplaatje.  
Er wordt een Excel lijst voorgesteld met acties. We zullen die overlopen en dan advies 
opmaken. Hein schets kort de diverse acties. Er zijn jammer genoeg geen cijfers die de 
vooruitgang kunnen tonen. Die cijfers zijn er wel voor de eigen gebouwen van stad. Bij 
particulieren is dat moeilijker. Via subsidieaanvragen moet dat ook kunnen. Er zou een score 
moeten komen die de besparing CO2 aantoont. Er zijn wel cijfers van de Vlaamse overheid 
beschikbaar.  
Nieuwe huiseigenaars moeten vaak te veel zoeken naar mogelijkheden om subsidie te 
krijgen. Dit zou klantvriendelijker kunnen door de nieuwe huiseigenaars te bezoeken met 
info. Zie ons advies voor oprichting van een ‘Energiehuis’.  
We stellen een prioriteiten lijst op die dan wordt doorgestuurd.  
Voorstel om een klimaatraad op te richten.  
 

7. WG Natuur 

Opvolging plantproject hoogspanningsmasten (dienst landschap). Stavaza nog in 

opmaak. Plantactie zal doorgaan in najaar. Vervolg volgende Milieuraad. 

 

Groenzone campus Minneplein: opstarten vernieuwde samenwerking, 

nachtvlinderonderzoek i.s.m. met lagere school op 19/20 mei met Maarten Willems – ’s 

nachts vlinders gevangen –’s morgens op school uitleg gegeven aan de leerlingen. De 

natuurtuin wordt meer en meer gebruikt door de leerlingen en leerkrachten.   

 



Golf Hollebeke: terreinbezoek 11 mei 2022, verslag en afspraken – er was een insecten 

inventarisatie op zaterdag 4 juni. Enkele heel interessante bloemrijke zones zijn niet 

opgenomen in natuurbeheerplan omdat ze niet willen dat ze daar niks meer mogen aan 

veranderen in de toekomst. Die zones zijn wel goeie verbinding zones tussen de 

natuurzones. Ze hebben wel beloofd ook deze zones als natuur te blijven beheren. In het 

bos zal een ‘opening’ worden gekapt voor het golfspel, wellicht 25 tot 30 m breed, maar 

met ecologisch maaibeheer en zoomvegetatie.  

 

 

Palingbeekdomein, opmaak nieuw beheerplan: grote lijnen, nieuwe aanpak. 

Vooral de verplaatsing van het speelplein naar de zone rond het restaurant en de 

omvorming van het zuidoostelijke deel (24 ha) als begrazingsdeel, zijn cruciaal. Zo 

creëer je meer wastine met bos waar biodiversiteit groter moet worden. 

Kattenputten, eigendom van Natuurpunt, wordt opgenomen binnen dit beheerplan. 

Bomen langs de Kasteelhoekstraat zijn deels in hakhout gezet om plaats te maken voor 

ruimen van poel indien, hopelijk dit najaar.  

 

Project Landschapsvrijwilligers RL Westhoek: verslag bijenkomst 7 mei 2022, aanzet 

planning, verdere samenwerking (dienst landschap). De trekkersrol binnen RLW is er niet 

meer. Dit is voorlopig in afwachting van nieuwe contactpersoon binnen RLW een beetje 

aan het slabakken. Dit is een gemis voor de vrijwilligers die zo beginnen af te haken. 

Nochtans hadden we goede ploeg opgestart in Ieper. 

 

Samenwerking WVA in de Triangel. We maakten insectenhotels of vulden die terug op 4 

mei en op 18 mei. Verder hebben we een afspraak op 19 juli voor het maken van 

takkenrillen in Hoornwerkpark. (Helaas was het dan veel te warm …) 

 

Natuurbeheerplan Ieper – Natuurpunt is bereid samen te werken eventueel voor 

inventarisaties en voorstellen beheer. De vele natuurgebieden in het Ieperse (Zillebeke 

vijver, Dikkebusvijver, Vestingen, Hoornwerk, Tortelbos enz…) hebben zo’n plan nodig 

om de natuurwaarden te beschermen tegen invloed van grote evenementen zoals de 

gevleugelde stad die plaats vindt op de Ieperse vestingen. 

 
8. Waterlandschap 

Op de fietstocht waren 45 deelnemers, is goed en positief verlopen.  
Onderzoek naar biotische index is gebeurd op 10 mei 2022 in de Wijtschatebeek. De 
structuur van de hier meanderende beek is nog bijzonder goed met erg veel variatie in 
diepte en stroming. De beek werd voor het eerst in jaren ook niet meer gereit, hopelijk blijft 
dat ook zo. (beheerder is de provincie)  
De resultaten zijn van middelmatige kwaliteit: tolerantieklasse 4 tot 5. Het kan dus stukken 
beter. We gaan in augustus verder werken op een andere plaats langs de Wijtschatebeek. 
Intussen is er een nieuwe vacature voor veldmedewerker project Water Land Schap en werd 
er een studieopdracht uitgeschreven als voorbereiding op het Landinrichtingsproject. 
 
Het pilootproject van Luc Goossens zorgde voor bijkomende bomen en houtkanten. De 
aanplant was niet overal succesvol. Ook zijn al verschillende boompjes verdwenen. Vooral de 
groenteboeren willen geen bomen en struiken in de omgeving. Afgevallen bladeren zorgen 
voor problemen bij het oogsten en het verkopen van de groenten. Aankopen stukken grond 
langs de beken is de enige sluitende oplossing. Als hagen en houtkanten worden vernield 



wordt dat best doorgeven aan Dienst Landschap. Dan wordt dit aan de inspecteur van ANB 
en milieupolitie doorgegeven. 
 

9. WG Trage Wegen 
- Op zaterdag 15 oktober (weekend van Dag van de Trage Wegen) wordt het nieuwe 
wandelpad tussen Vlamertinge en de Galgenbossen geopend. Het heeft veel moeite gekost 
op dit te verwezenlijken. Dank voor de inzet vanuit stadsbestuur daarvoor! 
Via RLW wordt er ter gelegenheid van deze openstelling een Verhaal voor Onderweg 
(uitgave RLW) uitgegeven. Een aanrader! 
- Stavaza wandelnetwerk. Het netwerk vanuit de Blankaart komt tot in Boezinge. Later wordt 
onderzocht of dit verder kan in het noorden van Ieper.  
 

10. Aankondigingen. 
Er worden door Natuurpunt Zomerwandelingen georganiseerd in Ieper. 
De wandelingen starten telkens aan kerk om stipt 19.00u.  
Vrijdag 29 juli wandeling in Hollebeke langs de oude vaart, de Katteputten en de Vierlingen. 
Vrijdag 5 augustus Vlamertinge naar de Galgenbossen 
Vrijdag 12 augustus Zillebeke, Gasthuisbossen zuidelijk deel (vanuit Wervikstraat)  
 

11. Rondvraag allerlei  
Nieuwe Ideeën en nieuwe thema’s altijd welkom  
- Er komen voorstellen om ook eens de vergadertafel te verlaten en een bezoek te brengen 
aan een bedrijf of een project. We kunnen dan eventueel ook niet-leden uitnodigen. Zo 
komt de Milieuraad ook eens in de kijker. Voorbeelden: IVVO, Pidy, Commonwealth, 
Waterlandschap rond Ieper, Waterzuivering Aquafin Diksmuidseweg.  
Dit tweemaal per jaar, een in voorjaar en een in najaar.  
 
- Omvorming subsidie via milieuraad kan pas volgend jaar. Erik werkt voorstel uit tegen 
november. Dit jaar kregen de verenigingen hun subsidie nog via de Cultuurraad.  
 
- Volgende plenaire vergaderingen: 
Donderdag 8 september – donderdag 15 november – donderdag 8 december 
(bedrijfsbezoek).  
 
 


